

## 個人報名表/ Individual Application Form

透過學校參加的同學（學校會員），全期費用為 HK\$630。同學和家長可向老師查詢詳情。

以個人身份參加的同學（非學校會員），全期費用為 HK\$1,280。有興趣成為非學校會員的同學，請填妥以下的參加表格。

成為會員後，您可以使用此網站直至 2022 年 8 月 31 日。

Students can join the Fun English Scheme through their schools. Membership fee for school members is HK\$630. Students and parents are welcome to enquire teachers for details.

Students can also join the scheme on an individual basis. Membership fee for non-school members is HK\$1,280. If you are interested to be a non-school member, please fill in the application form below.

Your membership will enable you to access the scheme website until August 31, 2022.

---

姓名：\_\_\_\_\_ (中文) \_\_\_\_\_ (英文)

班別：\_\_\_\_\_ 學號：\_\_\_\_\_

學校名稱：\_\_\_\_\_

地址：\_\_\_\_\_

電話號碼：\_\_\_\_\_ 電郵地址：\_\_\_\_\_

支票號碼：\_\_\_\_\_

費用總數：\_\_\_\_\_ 日期：\_\_\_\_\_

Name: \_\_\_\_\_ (Chinese) \_\_\_\_\_ (English)

Class: \_\_\_\_\_ Class Number: \_\_\_\_\_

Name of School: \_\_\_\_\_

Address: \_\_\_\_\_

Telephone No.: \_\_\_\_\_ Email Address: \_\_\_\_\_

Cheque No.: \_\_\_\_\_

Total Amount: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

## **繳費方法 Payment Methods**

### **支票付款 By Cheque**

請將劃線支票(抬頭寫上「聯合英語教育有限公司」)及報名表格郵寄至或親自交到香港干諾道西 122 確行達中心 19 樓。

Crossed cheques should be made payable to “United English Education Limited” and mailed or delivered in person with the application form to **19/F, Qualipak Tower, 122 Connaught Road West, Hong Kong.**

### **銀行存款 Bank Transfer**

可到任何一間香港上海滙豐銀行分行將費用存入以下戶口(戶口號碼: 124-068156-838)，家長可選擇將存款收據連同報名表格郵寄至上述地址、傳真至 2314 0129 或把資料 WhatsApp 至以下賬戶 5295 6267。

當我們收到您的支票或存款收據後會聯絡您。整個報名手續大約在五個工作天內完成。

Bank in the payment directly to our bank account through any branches of **The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited** (A/C No.: 124-068156-838). Please fax , mail the machine-validated receipt and the application form to us. Our fax number is 2314 0129 or WhatsApp to 5295 6267.

You will be contacted by our authorised representative after the cheque/receipt is received. Normally it will take no more than 5 working days to complete the whole registration process.